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Zápis z jednání 
Dopravní komise Rady Kraje Vysočina č. 1/2022 

konaného dne 13. 1. 2022 - videokonferenčně 
 
Přítomni: 

1. Josef Komínek 6. Aleš Kratina 

2. Vladimír Malý 7. Milan Mokrý 

3. Josef Jambor 8. Zdeněk Navrátil (místopředseda) 

4. Jan Mokříš 9. Hana Škodová 

5. Václav Venhauer (předseda) 10. Hana Strnadová (tajemnice) 

 
Nepřítomni (omluveni): 

1. Jana Nagyová 3. Ondřej Tůma 

2. Jan Kerber 4. Petr Piáček 

 
Hosté: 

1. Miroslav Houška (náměstek hejtmana) 

2. Martin Hyský (předseda výboru pro rozvoj strategických projektů, životní prostředí a MA 21) 

3. Pavel Bartoš (KrÚ, odbor dopravy a silničního hospodářství) 

4. Radovan Necid (Krajská správa a údržba silnic Vysočiny) 
 
Program: 

1. Zahájení jednání, schválení programu, schválení zápisu; 

2. Kontrola plnění usnesení z minulých jednání; 

3. Aktuální informace z odboru dopravy a silničního hospodářství; 

4. Aktuální informace z Krajské správy a údržby silnic Vysočiny; 

5. Veřejná doprava Vysočiny – informace z oblasti veřejné dopravy;  

6. Diskuze, různé; 

7. Závěr. 

 
1. Zahájení jednání, schválení programu 
Václav Venhauer, předseda Dopravní komise Rady Kraje Vysočina, přivítal všechny přítomné  
a zahájil jednání. Sdělil, že z důvodu epidemiologické situace bylo jednání svoláno 
videokonferenčně. Dle počtu přítomných členů konstatoval, že je komise usnášeníschopná.  
Přednesl návrh programu jednání, který byl upraven do následující podoby: 

1. Zahájení jednání, schválení programu, schválení zápisu; 

2. Kontrola plnění usnesení z minulých jednání; 

3. Veřejná doprava Vysočiny – informace z oblasti veřejné dopravy; 

4. Aktuální informace z odboru dopravy a silničního hospodářství; 
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5. Aktuální informace z Krajské správy a údržby silnic Vysočiny; 

6. Diskuze, různé; 

7. Závěr. 

Takto upravený program jednání byl 9 hlasy schválen. K zápisu ze zasedání č. 8/2021 nebyly 
vzneseny žádné připomínky a byl 9 hlasy schválen. 
 
 
2. Kontrola plnění usnesení z minulých jednání 
Václav Venhauer provedl kontrolu plnění úkolů a usnesení z posledního zasedání dopravní 
komise. 
 
 
3. Veřejná doprava Vysočiny – informace z oblasti veřejné dopravy 
Pavel Bartoš předložil následující informace z oblasti veřejné dopravy: 

- rizika zajišťování veřejné služby s ohledem na vývoj epidemiologické situace – informace 
o případném výpadku spoje bude zveřejněna na webových a facebookových stránkách 
Kraje Vysočina a budou informovány dotčené obce. Na základě smlouvy je v případě 
výpadku spoje generována dopravci smluvní pokuta, není možné definovat jako vyšší 
moc. 

- stabilizace jízdních řádů oblasti východního Třebíčska – 12. 12. 2021 došlo k úpravě 
jízdních řádů, spoje budou sledovány a evidovány případné připomínky. 

Václav Venhauer doporučil, aby byl na jednotlivé obce zaslán dopis s apelem, aby o případné 
změně jízdního řádu informovali občany (místním rozhlasem, sms, e-mailem, atd.).  
 
 
4. Aktuální informace z odboru dopravy a silničního hospodářství 
Hana Strnadová předložila následující informace: 

- probíhá vyúčtování staveb realizovaných v loňském roce, převody zhodnoceného 
majetku na KSÚSV, dofinancování a ukončování smluv, příprava a realizace veřejných 
zakázek na akce, které budou zahájeny v letošním roce; 

- vyčíslení závazků z minulého roku, které přechází do letošního roku – celkem 
133 058 tis. Kč, největší část 85 mil. Kč na investicích, KSÚSV převádí 11 439 tis. Kč 
(vysokorychlostní vážení, protihluková opatření a dvě akce – Velký Beranov a Brtnice), 
dopravní obslužnost – závazky z prosince placené v lednu; 

- ODSH vyčísluje finanční prostředky, které budou v letošním roce chybět; 
- výběrová řízení – oficiálně žádná firma nepožádala o navýšení ceny z důvodu růstu cen 

materiálu. 
 
 
5. Aktuální informace z Krajské správy a údržby silnic Vysočiny 
Radovan Necid pohovořil o zimní údržbě (větší spotřeba materiálu než v loňském roce), cenách 
soli, stavu AdBlue a ceně nafty. Rozestavěnost z loňského roku – některé stavby nebyly 
převzaty z důvodu nekvalitního provedení. Následně pohovořil o očekávaném financování ze 
SFDI, opatřeních v souvislosti s epidemií onemocnění COVID-19 a plánovaném pravidelném 
ročním setkání se samosprávami (KSÚSV, zhotovitelé, investoři, Policie ČR). V loňském roce 
bylo realizováno 142 veřejných zakázek.  
 
V následné diskusi byl řešen růst cen a nákladů a chybějící finanční prostředky z důvodu dosud 
neschváleného rozpočtu ČR na letošní rok. 
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6. Diskuze, různé 
Václav Venhauer požádal o předložení aktuálních informací k vysokorychlostní trati na příštím 
zasedání komise – bude zařazeno jako samostatný bod.  
 
Termín příštího zasedání byl stanoven na čtvrtek 10. 2. 2022 od 14:00 hodin. 
 
 
7. Závěr 
Václav Venhauer poděkoval přítomným členům a hostům za účast a ukončil zasedání. 
 
 
 
Václav Venhauer 
předseda Dopravní komise Rady Kraje Vysočina  
 
 
 
Ing. Hana Strnadová 
tajemnice Dopravní komise Rady Kraje Vysočina 
 
 
Zpracovala Dana Vrábelová dne 18. 1. 2022. 


